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Danske Halmleverandører 

 
Årsmødet afholdt den 3. marts 2017 hos DLG Fyn i Odense.  
Der var godt 90 deltager til eftermiddagens arrangement, indeholden indlæg af adm. 
direktør Ole Hvelplund fra Nature Energy efterfulgt af indlæg af Energi-, Forsyning og 
Klimaminister Lars Christian Lilleholt. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af stemmetællere og dirigent 
2. Bestyrelsens beretning v/formanden, Hans Stougaard 
3. Fremlæggelse af regnskab og budget v/Thomas Holst 

a. Herunder fastsættelse af kontingent 
4. Valg af formand. På valg er 

a. Hans Stougaard 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er 

a. Povl Fritzner (Sjælland) 
b. Svend Casper (Jylland) 
c. Niels Ejnar Rytter (Jylland) 
d. Peter Nielsen (Langeland og Fyn) 
e. Hans Otto Sørensen (Frit valgt) 
f. EKSTRA Ulrik Lunden (Jylland, valg for et år) 

6. Valg af revisorer. På valg er 
a. Otto Bramsen 

7. Behandling af indkomne forslag 
8. Eventuelt.  

 
 
Referat: 
 

1. Valg af stemmetællere og dirigent 
Formanden bød alle velkommen.  
Som dirigent blev valgt Hans Otto Sørensen 
Stemmetællere: Marianne Hansen, Christopher Jensen og Torkil Sørensen 
 
Dirigenten konstaterede at mødet var indkaldt efter vedtægterne. Der var ingen 
indvindinger mod mødets lovlighed.  
 

2. Bestyrelsens beretning v/formanden, Hans Stougaard 
Hans Stougaard fremlagde bestyrelsens beretning, med deltagelse af Hans Otto 
Sørensen, Karl Johan Thomasen, Mogens Kjeldal og Thomas Holst.  
En skriftlig beretning kan findes på www.danskhalm.dk  
 
Der var spørgsmål til kontingent og medlemskab af lokalforening, hvor Thomas Holst 
svarede. Det handlede om mængden af halm der skulle meddeles til Dansk 

http://www.danskhalm.dk/


Danske Halmleverandører 
 

Side 2/2 

Halmleverandører (DH), når man var medlem af lokalforening. Her skal DH kun have 
besked om den mængde der sælges uden om lokalforening der er medlem af DH. 
Vinde der små spot leveringer, skal de ikke melde ind.  
 
Så var der spørgsmål vedr. konkurrencen med flis, om det fortsat er en billigere med 
halm. 
Hans Otto Sørensen kunne fortælle, at de værker han var i dialog med, var det fortsat 
en betydelig fordel med halm. Men lokale forhold spiller ind.  
 
Herefter blev beretningen godkendt. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab og budget v/Thomas Holst 
Regnskab godkendt af revisorerne blev fremlagt. Regnskabet viste et positivt resultat 
på 135.000 kr for 2016 mod budgetteret 5.000. Forskellen skyldes primært en ekstra 
indtægt fra konsulentydelser til Teknologisk Institut.  
Budgettet fremlagt med forventning om lille stigning i kontingentindtægter, nu hvor 
Lisbjerg kommer i gang. Samlet budgetteres med resultat på 5.000 kr.  
 
Ingen ændringer i kontingent.  
 
Regnskab og budget godkendt.  
 

4. Valg af formand 
Genvalg til Hans Stougaard uden modkandidat. 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
a. Povl Fritzner (Sjælland) - genvalgt 
b. Svend Casper (Jylland) - genvalgt 
c. Niels Ejnar Rytter (Jylland) – Erik Poulsen  
(valg: Erik Poulsen 34 stemmer / Søren Rasmussen 20 stemmer) 
d. Peter Nielsen (Langeland og Fyn) - genvalgt 
e. Hans Otto Sørensen (Frit valgt) - genvalgt 
f. EKSTRA Ulrik Lunden (Jylland, valg for et år) – Palle Sørensen 
(Valg: Søren Rasmussen 20 stemmer / Palle Sørensen 40 stemmer) 
 

6. Valg af revisorer 
Otto Bramsen – genvalgt 
 

7. Behandling af indkomne forslag 
Ingen forslag. 
 

8. Eventuelt 
Formanden sagde tak til Niels Ejnar Rytter og Ulrik Lunden for indsatsen i bestyrelsen.  
 
Herefter nedlage nedlagde dirigenten sit hverv og årsmødet blev afsluttet. 
 
 
Referent: Thomas Holst.   
 

 
 
 


